
 

                                                                                                          
                                                                                                                             
                                                                                                                             
 

              
                                                                                                                             
                                                                                                                           
                            
                                                                                                           
 
 
 
 
  
 
                                                                       
                                                                                                                             
 
 
 
 
                                                           
                                                              
 
 
 
 
 
 
                                                                                       
 
 
                                           
 
 
 
 
                                                                                                                             
 
 
                                                                                                                           
 
 
 

Prológ után 
 
A nem megszokott módon, növekvő rajtszám szerint zajlodó 
minden rendben zajlott a két versenyző

állhattak a prológ rajtvonalához, ami a miskolci Speedway Arénában zajlott 
csütörtök késő délután. 
 
A 15. Szemerey Transport Miskolc Rally talán legnevezetesebb prológ
után mondták a Topp-Cars Rally Team versenyz
 
Baksay-Szabó Ádám: Nagyon jól éreztük magunkat a prológon, úgy érzem 
jól sikerült, abszolút jó érzés összkerekes autóval menni. El
a pályát így jól csúszott. 
 
A holnapi nap hosszú lesz és fárasztó, mindenképpen fokozatosságra 
törekszünk. Arra számítok, hogy le fog esni az es
csak örülünk. Megpróbálunk körről-körre fejl
mindenképp laposabb lesz, mint a többi. 
 
Úgy érzem jól sikerült a pályabejárás, na
a pályák, bár gyorsak. Igyekszünk jól menni.
 
Ifj. Ranga László: Jobban sikerült a prológ, mint tavaly. A legfontosabb 
pontja a holnapi napnak a reggeli gumiválasztás lesz. Az es
mivel akkor az egri tapasztalatokat fogjuk el
 
A pályák nagyon tetszenek, talán a meszesi gyors, ami annyira nem fekszik, 
de a többivel nem lesz baj. 
 
A pénteki nap a „Szemere-Kányi elág” gyorssal kezd
holnapi naphoz! 
 

További információ: 
Grátz Kata 
gratz.kata@topp-cars.hu 
www.topp-cars.hu 
 
                                A sajtóanyag továbbközlésre korlátozás nélkül átvehet

                                                                                                          
                                                                                                                             
                                                                                                                             

                                                                                                                             
                                                                                                                           

                                                                                                            

                                                                                                                                        
                                                                                                                             

                                                                                                                                                                                        
                      

                                                                                        

                                                                                                                             

                                                                                                                           

                                                  

ő rajtszám szerint zajlodó gépátvételen 
minden rendben zajlott a két versenyző páros autójával, így nyugodt szívvel 
állhattak a prológ rajtvonalához, ami a miskolci Speedway Arénában zajlott 

A 15. Szemerey Transport Miskolc Rally talán legnevezetesebb prológja 
Cars Rally Team versenyzői: 

: Nagyon jól éreztük magunkat a prológon, úgy érzem 
jól sikerült, abszolút jó érzés összkerekes autóval menni. Előttünk locsolták 

fárasztó, mindenképpen fokozatosságra 
törekszünk. Arra számítok, hogy le fog esni az eső, ha nem akkor annak 

körre fejlődni, az első gyors 
mindenképp laposabb lesz, mint a többi.  

Úgy érzem jól sikerült a pályabejárás, nagy meglepetést nem fognak okozni 
a pályák, bár gyorsak. Igyekszünk jól menni. 

: Jobban sikerült a prológ, mint tavaly. A legfontosabb 
pontja a holnapi napnak a reggeli gumiválasztás lesz. Az eső sem akadály, 

tokat fogjuk elővenni.  

A pályák nagyon tetszenek, talán a meszesi gyors, ami annyira nem fekszik, 

Kányi elág” gyorssal kezdődik. Sok sikert a 

A sajtóanyag továbbközlésre korlátozás nélkül átvehető! 

Köszönet a támogatóknak! 

 
                                                                                                                                                       

                                                                                                                                   
                                                                                                                               

                                                                                                                                    
                                                                                                                                                                   

                                                                  
                                                                                                                              

                                                                                                                             

                                                                                                                                  

                                                                                                                                                                                   

                                                   


